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 Moravskoslezský krajský volejbalový svaz 

Vítkovická 3083/1, 702 00 OSTRAVA – Moravská Ostrava 
 

_______________________________________________________________ 
 

 

Z Á P I S   č. V / 2018 

 
z V. zasedání Výboru Moravskoslezského krajského volejbalového svazu konaného 11. 12. 
2018 v Ostravě.  
 
Přítomni: Vavřinec Pečinka, Tomáš Zedník, Tomáš Kavala, Jan Slezák, Michal Provazník, 
David Šťastný, Petr Adamčík, Miroslav Vyhlídal, Oldřich Valenta, Ivánek Jaromír, Bohačík 
Radek, Nikola Němcová, Ivo Navrátil 
 
Omluveni: Hana Zelová, Jakub Bohačík, Karel Malík, Peter Šloff, Veronika Fatrdlová, Otakar 
Kotyza, Milan Klívar, Miloslav Chrobák 
Hosté: Václav Mosler,  Eva Turková, Vladimír Míček, Jan Dluhoš, Jindřich Piprek, Weisser 
Vladislav, Dušan Rundt, Šárka Sonnková 
 
Zasedání výboru se zúčastnilo 13 členů výboru s hlasem rozhodujícím z celkového počtu 21 
členů výboru, tj. 61,9 %. Výbor byl schopen usnášení. Prezenční listina je uložena na 
sekretariátu MS KVS. Zasedání proběhlo podle písemně zaslaného programu, který byl 
součástí pozvánky. 
  
1. Zasedání zahájil předseda MS KVS V. Pečinka, který přivítal všechny přítomné, omluvil 

nepřítomné a ujal se řízení zasedání.  Program zasedání / viz Pozvánka / byl 
jednohlasně schválen. Dále byla schválena pracovní /návrhová a volební/  komise ve 
složení: T. Zedník – předseda a členové M. Provazník, R. Bohačík 
 

2. Předseda MS KVS V. Pečinka ocenil za práci rozhodčího v MSKVS p. Vladislava 
Weissera a předal mu Zlatou knihu volejbalu 

 

3. Předsedové komisí KVS přednesli své zprávy a hodnocení  
 

4. Předseda STK T. Kavala informoval o zasedání výboru ČVS, mimo jiné problematiku 
úpravy data narození na 1.1. pro kategorie děvčat, viz. usnesení 

5. Sekretář Š. Sonnková informovala o práci P-MSKVS mezi zasedáními V-MSVS a čerpání 
finančních prostředků z ČVS, KÚ a ČUS na základě projektů 

 

6. Předseda HK T. Zedník informoval o hospodářském výsledku 2018 k datu 31.10.2018  

7. Předsedové jednotlivých OVS přednesli své zprávy o činnosti 

8. Š. Sonnková přednesla návrh plánu práce předsednictva a výboru MS KVS I. pololetí 
2018, který výbor schválil. 

9. V rámci diskuse se řešila: 

- situace ohledně problematiky webových MS KVS, úkol pro P-MSKVS 

- problematika vkládání zápisů včetně turnajů OVS a BMV v závislosti na čerpání dotací 
z MŠMT 

- LP jako projektové financování z 50%, viz. usnesení 
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10. Návrh usnesení z V. zasedání Výboru MS KVS přednesl předseda návrhové komise T. 
Zedník. Po doplnění bylo usnesení většinou přítomných schváleno a je nedílnou součástí 
tohoto zápisu. 

11.  Závěr zasedání provedl předseda MS KVS V. Pečinka.        
 
 
V Ostravě, 12.12. 2018          
 
 

Zapsal: Š. Sonnková  – sekretář MS KVS 
 

 

 


